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z   o b s a h u   č í s l a   —

O p O č n O   s e   r O z l O u č i l O
s   v á c l a v e m   h a v l e m

I město Opočno, jako řada dalších měst, se připojilo k řadě pietních aktů, 
které probíhaly na mnoha místech České republiky.
V budově Městského úřadu Opočno byla umístěna kondolenční kniha, kam 
mohli lidé psát své vzkazy a kondolence, nebo jen připojit svůj podpis. Tuto 
možnost rozloučení s bývalým prezidentem Václavem Havlem využilo na 50 
lidí.   

Vzkazy a kondolence budou zaslány kanceláři Václava Havla. 
Na několika místech v Opočně bylo možné vidět i zapálené svíčky u foto-
grafie prvního prezidenta České republiky. I tímto způsobem se obyvatelé 
našeho města chtěli s panem prezidentem Václavem Havlem rozloučit. 

Děkujeme. 

d O   n O v é h O   r O k u   p ř e j e m e 
z d r a v í   a   š t ě s t í 

Začíná nový rok. Rok 2012. Lidé si navzájem přejí hodně zdraví, štěstí a 
lásky. Ano, to je to nejdůležitější, co člověk v životě potřebuje. 
Zdraví. Nemocní lidé znají jeho cenu. A co my ostatní, skutečně o své zdraví 
pečujeme? Jsme-li zdraví, bereme to jako samozřejmost. Začne-li nám něco 
být, jsme z toho vyplašení, nervózní, máme obavy a strach, běháme po dok-
torech. Někteří se zamyslí a začnou pro své zdraví konečně něco dělat, jiní 
se nepoučí, neposlechnou rady lékařů a dál žijí svým špatným životním sty-
lem. A pokud opravdu začne jít do tuhého, tak je tady přece doktor, který je 

má vyléčit, a když to nedokáže, je neschopný. Kdy si konečně lidé uvědomí, 
že pro své zdraví musí něco dělat sami, a to každý den a pravidelně? Kdy lidé 
pochopí, že zdraví těla je úzce spojeno s myslí člověka? Že mnoho nemocí 
má původ v našem negativismu, hněvu, zlobě, závisti…
Štěstí. V čem spočívá? Každý si své štěstí představuje jinak. To je v pořádku. 
Nejsme všichni stejní, nechceme všichni jedno a totéž. Ale všichni chceme 
být šťastní. Jak toho dosáhneme? Jsem přesvědčena, že štěstí člověka záleží 
na něm samotném. Jestliže vidíme chyby jen na druhých, jestliže neustále 
vše kritizujeme, pomlouváme, jsme plni zášti a zloby, pak sami bráníme 
svému štěstí. Kdybychom dovedli hledat chyby v sobě samých, přestali na-
dávat, pak bychom se více mohli soustředit na věci, které dělají šťastné nás 
i druhé. 
Láska. Láska je zalíbení, náklonnost, potěšení, obliba, zájem. Láska k sobě, 
ke svému zdraví, ke své rodině, k druhým, k práci, k městu, kde žijeme, ke 
svému koníčku, ke sportu, k přírodě… Vše dobré se rodí právě z lásky. Tou-
žíme-li po lásce, musíme ji nejprve sami cítit, sami rozdávat. Láska přita-
huje lásku. 
Zamysleme se s počátkem nového roku nad moudrými slovy, která napsal 
čínský filozof Konfucius, který žil v letech 551 – 479 před naším letopočtem:

„Když je srdce nastaveno správně, život člověka se lepší. 
Když se život člověka lepší, jeho domácnost se upravuje. 
Když se domácnost upravuje, život národa je v pořádku. 
 A  když je v pořádku život národa, je svět v míru.“
Nastavme si tedy svá srdce správně, zaplňme je láskou, pak budeme mít 
lepší život my sami i ostatní kolem nás. 

Vše dobré v novém roce přeje Jana Hrnčířová.

n O v á   z n ě l k a   p r O   m ě s t s k ý 
r O z h l a s   O p O č n O

Současnou znělku městského rozhlasu, kterou můžete slyšet na začátku 
každého hlášení, nahrála pro město Opočno Opočenka. Vzhledem k tomu, 
že tato znělka je již používána dlouhá léta, rozhodla Rada  města Opočna na 
svém jednání dne 19. 12. 2011 o vyhlášení soutěže na novou znělku. Přihlá-
sit se může každý, kdo splní předepsané požadavky.
Délka nové znělky by neměla přesáhnout 45 vteřin. 
Znělky budou předkládány na podatelnu Městského úřadu Opočno do 
29. 2. 2012 na CD nosiči. Kvalita nahrávky není rozhodující, musí být pou-
ze použitelná pro vyhodnocení soutěže.  
O vítězi rozhodne Rada města Opočna a vítěz obdrží finanční odměnu ve 
výši 3 000 Kč. 
Využijte jedinečné příležitosti a ukažte celému Opočnu svůj talent.
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z p r á v y   z   r a d n i c e  —

p O p l a t e k   z a   s v O z 
k O m u n á l n í h O   O d p a d u 

a   p O p l a t e k   z a   p s y
  n a   r O k   2 0 1 2

Poplatky se pro rok 2012 nemění a zůstávají pro občany na úrovni roku 2011, 
tedy poplatek za odpad činí 450 Kč za osobu a  poplatek za psa v rodinném 
domě činí 300 Kč a v bytovém domě 800 Kč.
Výši poplatků a další pravidla pro jejich vyměření a výběr upravují Obecně 
závazné vyhlášky č. 6/2011 a č. 6/2010. Celé znění vyhlášek je zveřejněno na 
www.opocno.cz.
Pro rok 2012 se pro občany mění následující:
Poplatek za odpad je splatný 1x ročně do 31. 5. 2012. Poplatky je možné pla-
tit bankovním převodem na účet č. 19-1242059309/0800  pod variabilními 
symboly dle údajů na složenkách, které budou rozeslány na konci ledna 2012. 
Při bezhotovostní platbě lze též použít variabilní symbol u poplatku za odpad:  
337+čp a variabilní symbol u poplatku za psa: 341+čp.
Známky na popelnice se pro letošní rok nevydávají.
Prosíme občany, aby v rámci zefektivnění výběru poplatku upřednostnili 
bezhotovostní způsob úhrady na základě údajů uvedených na složenkách 
a vyhnuli se tak případným frontám na podatelně města.  
Poplatky je možné zaplatit i v hotovosti v budově MěÚ Opočno - na podatelně 
v přízemí budovy, v úřední dny pondělí a středa vždy od 8 –  12, 13  –  17 hodin.
 Petra Prátová, referent HSFO

m ě s t O   O p O č n O   n a b í z í

- pozemek parc. č. 1147/30 o výměře 992m2 – VB – zasíťovaný poze-
mek v lokalitě Ořechová,

- pozemek parc. č. 1147/57 o výměře 998m2 – zasíťovaný pozemek v 
lokalitě Ořechová,

- pozemek o velikosti cca 950 m2, který vznikne oddělením z pozemků 
p.č. 766/3, 764/3 a 764/1 v obci Opočno, k.ú. Opočno pod Orlickými 
horami – pozemek se nachází mezi ulicí Nádražní za čp. 624, 625 (nad 
Jordánkem) a čp. 565, 566 v ulici Palackého,

- pozemek o velikosti cca 810 m2, který vznikne oddělením z pozemků 
p.č. 764/7 a 764/1 v obci Opočno, k.ú. Opočno pod Orlickými horami 

– pozemek se nachází mezi ulicí Nádražní za čp. 624, 625 (nad Jordán-
kem) a čp. 565, 566 v ulici Palackého.

- Bližší informace o prodávaných nemovitostech získáte na 
www.opocno.cz nebo na telefonech 494 669 637, 494 669 630.

.                                                                                                                  Fi.

t u r i s t i c k é   i n f O r m a č n í 
c e n t r u m   O p O č n O

Od roku 2012 je Turistické informační centrum Opočno samostatnou 
organizační složkou města Opočna.   
Všichni máte možnost nadále využívat služeb TIC tak, jak jste byli zvyklí. 
TIC nabízí kromě dárkových předmětů a regionální literatury také zakou-
pení lístků na koncerty, plesy, divadla a další kulturní akce pořádané ne-
jen v Opočně, ale i v okolí. Samozřejmostí je i veřejný internet, kopírování, 
laminování a další služby.  
Nový personál vám ochotně poradí a pomůže se vším, co budete po-
třebovat. Vedoucím TIC je pan Bc. Pavel Anděl, který má na starost i 
úkoly tiskového centra. Dalším zaměstnancem informačního centra je 
slečna Martina Havlíková, DiS. Kontakty se nemění: tel. 494 668 111, 
e-mail: infocentrum@opocno.cz. Aktuální informace naleznete vždy na 

www.opocno.cz.   
Ač se dle názvu může zdát, že turistické informační centrum je tu pouze 
pro turisty, určitě tomu tak není. TIC je tu i pro vás, naše spoluobčany. 
Pro návštěvníky města je připravována celá řada novinek, které 
doufám zpříjemní jejich pobyt v našem městě. 

místostarostka   Šárka Škrabalová
 

O z n á m e n í   O   c e n ě   z a 
d O d á v k u   p i t n é   v O d y

  a   O d v á d ě n í   a   č i š t ě n í 
O d p a d n í c h   v O d

  p r O   r O k   2 0 1 2

Vážení odběratelé.
Dnem 1. 1. 2012 začíná platit nová cena za dodávku pitné vody 
a odvádění a čištění odpadních vod. Tato cena byla vypočtena 
v souladu s platným cenovým výměrem Ministerstva finan-
cí ČR  a  vyhláškou č. 428/2001 Sb., kterou se provádí zákon 
č. 274/2001 Sb., o vodovodech a kanalizacích. Výpočet provedl 
provozovatel na základě pověření vlastníka vodovodu a kanali-
zace – města Opočna. V souladu se zákonem a platnými předpi-
sy byla předložená cena schválena Zastupitelstvem města Opoč-
na na jednání dne 12. 12. 2011.
S kalkulací ceny se můžete seznámit na webových stránkách 
provozovatele VAK.
Dodávka pitné vody : 27,22 Kč /m3 + 14 % DPH = 31,03 Kč/m3

Odvádění odpadních vod: 37,28 Kč /m3 + 14 % DPH = 42,50 Kč/m3

Celkem vodné a stočné : 73, 53 Kč/m3

Zvýšení ceny vodného a hlavně stočného je způsobeno zvýšením 
nájmu ze strany města Opočna jako majitele vodovodu a kana-
lizace, dále jsou to vyšší náklady na spotřebu elektrické energie 
u rekonstruované čistírny odpadních vod. S vyššími nároky na 
kvalitu vyčištěné odpadní vody jsou bohužel spojeny i náklady 
na chemikálie, které se v minulosti nepoužívaly.

Pavel Ulrich, ředitel TSMO

s p o l e č e n s k á   k r o n i k a

V ý Z n a M n é  j U b i L e U M  O S L a V i L i :
Vlasta Stejskalová 6. 12. 1921
Marie Komárková 11. 12. 1926
Václav Mervart 17. 12. 1925
Libuše Dubánková 19. 12. 1919
Marie Roubalová 23. 12. 1928 

z p r á v y   z   k n i h o v n y   —

k n i ž n í   n O v i n k y

Oddělení pro dospělé
– ivan burkert: Tajný výlet. Cestopis.
– irena Dousková: Darda. Tragikomický příběh.
– Hana Dvořáková: 
    Pohybem a hrou rozvíjíme osobnost dítěte
 Tělesná výchova ve vzdělávacím programu mateřské školy.
– Felix Francis: Hazard. Detektivka.
– Helen Fry: Z Dachau do dne vítězství
    Skutečný příběh muže, který přežil Dachau.
– Laura Hillebrandová: nezlomený
 Pravdivý příběh z 2. světové války.
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– číšník nabízely různé druhy kávy a zákusky. Současně zde promítaly pre-
zentaci o kávě a předvedly vánočně naaranžované tabule.
V rámci výstavy probíhala soutěž o nejkrásnější výrobek žáků gastrono-
mických a zahradnických oborů.
V sobotu 3. prosince se uskutečnil Den otevřených dveří pro uchazeče 
o studium v naší škole.
Podle ohlasů veřejnosti lze soudit, že i letošní „Vánoce v Opočně“ se vyda-
řily a už nyní se těšíme na ty příští.

SŠ a ZŠ, Nové Město n. Metují, pracoviště Opočno, D. Mlatečková 

j a n   j a k u b   r y b a   –
  č e s k á   m š e   v á n O č n í 

Ve středu 21. 12. 2011 otevřel svou náruč opočenský kostel Nejsvětější 
Trojice pro každého, kdo si našel v předvánočním shonu chviličku a přišel 
si poslechnout mši Jana Jakuba Ryby, kterou překrásně nastudovalo a in-
terpretovalo Polyfonní sdružení z Nového Města nad Metují. Důstojného 
zahájení se vzpomínkovou minutou ticha za zemřelého pana prezidenta 
Václava Havla se ujala místostarostka Šárka Škrabalová. Atmosféra byla 
kouzelná, venku utichl vítr a prosincový chlad zaháněli hosté vynikajícím 
horkým moštem a voňavými perníčky. Snad na tom měl podíl ten krásný 
hudební zážitek, snad i ta předzvěst Štědrého dne, každopádně všichni 
lidé byli velmi milí a srdeční. A nevím, jak ostatní, ale za sebe musím říct, 
že navzdory tomu, že mě po hodině stání zábly nohy, v srdci mi to jiskřilo 
a hřálo. Kéž by takových zážitků bylo mnohem víc.                                       OS

– emi Kiyosaki-Robert Kiyosaki: 
    bohatý bratr, bohatá sestra
 Dvě různé cesty k Bohu, penězům a štěstí.
– Vlastimil Vondruška: Přemyslovská epopej 1.
 První část čtyřdílné románové fresky.
– barbara Woodová: Zlatá země. Román.

Oddělení pro děti
– barbie a škola pro princezny
    Pohádka podle filmového příběhu.
– Marliese arold: Pirátská princezna. Dobrodružný 
 příběh
– Lauren brooke: jezdecká akademie. Dívčí příběh.
– becca Fitzpatrick: Ticho. Třetí díl fantasy románu.
– Mark Corner: nej místa světa
    Anglicko-české zrcadlové texty – nejznámější místa světa.
– eva Tinková: nej zvířata světa 
    Anglicko-české zrcadlové texty – nejzajímavější zvířata
    světa.
Kompletní přehled nových knih naleznete na stránkách knihovny 
www.opocno.cz/knihovna, v menu On-line katalog, Seznamy a novinky.
Lednové akce dětského oddělení:
Čtenářská soutěž – poznej, najdi v textu postavy z knih.
Tvořivá dílna - Vyrob si sněhuláka.
(Probíhá v půjčovní době dětského oddělení – pondělí, středa 12 - 16.30 
hod.)

v á n O c e   v   O p O č n ě

Tato tradiční prodejní výstava se opět uskutečnila v areálu střední školy 
o prvním prosincovém víkendu. 
Letos čekalo na návštěvníky mnoho překvapení. Prvním z nich byla změ-
na směru prohlídky, na kterou reagovali především stálí hosté a pojmeno-
vali letošní výstavu “Vánoce naruby“. 
V úvodních prostorách výstavy předvedly svoji fantazii a umění naše kvě-
tinářky – aranžérky, které nám pod vedením učitelek odborného výcviku 
připomněly staročeské Vánoce. Na chodbách i v učebnách školy nabízeli 
různé vánoční produkty prodejci z širokého okolí. 
V nové moderní jídelně a kuchyni připravovali občerstvení a obsluhovali 
hosty žáci a učitelé gastronomických oborů. Vařili oběd, flambovali pala-
činky a míchali nápoje. Nechyběl prodej vánočního cukroví, které jsme 
upekli ve škole. 
Další novinkou pro návštěvníky byl stánek s občerstvením na dvoře školy, 
kde naši zaměstnanci pekli a prodávali kaštany, klobásy a něco na zahřátí.
Klubovna školy se proměnila v kavárnu, ve které žákyně oboru Kuchař 
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Výroba nábytku na míru – kuchyně, obývací a dětské pokoje, kou-
pelnový nábytek, skříně, předsíně, stoly, police. Kompletní realizace 
od zaměření, přes návrh na PC až po  realizaci u vás doma. 
Přejeme vám hodně zdraví a štěstí v novém roce a těšíme se na vaši 
návštěvu.  
OPOČnO, Zborovská 398 – naproti Policii ČR 
tel. 494 370 777, www.nabytektichy.cz, mobil 725101 384, 
e-mail: obchod@nabytektichy.cz.

 inzerce
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Ad ON č. 12/2011: 
Hustota provozu v Opočně je opravdu značná a i zástupce města to 
velice trápí. Proto byla uzavřena veřejnoprávní smlouva s Městskou 
policií města Dobrušky, která  čas od času zavítá do Opočna  a pomáhá 
s udržením pořádku i v našem městě. Prioritou však je pro ně pořádek 
v Dobrušce a vzhledem k tomu, že tato služba byla na zkoušku pro le-
tošní rok (pozn. 2011) dohodnuta jako bezplatná, musíme respekto-
vat jejich priority. Proto město Opočno vstoupilo v jednání se zástupci 
města Dobruška, aby se pro rok 2012 nastavila nová pravidla, kdy 
bude přesně nasmlouván počet hodin, které u nás v Opočně bude mu-
set městská policie odsloužit. Samozřejmě, že to nebude zadarmo, ale 
město Opočno bude muset sáhnout do svého rozpočtu a dohodnutou 
službu uhradit.  Dále byla kontaktována Policie ČR, která nám rovněž 
přislíbila zvýšenou frekvenci měření rychlosti na území města Opočna 
v zájmu zvýšení bezpečnosti. Doufáme, že tato opatření budou mít ký-
žený efekt a bezpečnost se skutečně zvýší. 
Den otevřených dveří (pozn. budovy čp. 2 na Trčkově náměstí) je my-
šlenka, která je, dle mého názoru, ovlivněna tím, že neznáte současný 
stavebně technický stav celého objektu. Je velice špatný (nebezpečí 
pádu uvolněných částí omítky, poškozené podlahy a bezpečností zá-
bradlí)  a bezpečnost návštěvníků by byla jistě ohrožena. 
Dovybavení Zámecké ulice a Trčkova náměstí je v běhu. Na období 
Vánoc bylo dokoupeno vánoční osvětlení Zámecké ulice a probíhají 
jednání s projektantkou, která předložila radě města dne 28. 11. 2011 
první návrhy na umístění městského mobiliáře. Návrh je tedy na světě; 
mělo by přibýt 5 laviček, 2 odpadkové koše, 3 informační vitríny (2 ke 
vchodu do parku a 1 k Mariánskému kostelíku), 1 informační panel 
na Trčkovo náměstí a dále 3 květináče do Zámecké ulice. Jestli se vše 
podaří ufinancovat v roce 2012 zatím nevím, ale snad alespoň část. In-
formační skříňky by měly sloužit jednak pro informace aktuální a jed-
nak pro informace o tradičních akcích v Opočně (to je ale zatím pouze 
předběžný návrh, vše se ještě bude upřesňovat). 
Focení plakátovacích ploch je zajímavý návrh a dovolím si ho nabíd-
nout letopisecké komisi. Tam by byly tyto informace určitě na svém 
místě. 
Balvan s plastikou Jana Husa by si určitě zasloužil odpovídající péči a 
souhlasím s vámi, že by mu paní floristka z technických služeb mohla 
věnovat více pozornosti. Domluvím se s panem ředitelem Ulrichem. 
Co se týče plastiky Jana Husa, byla dočasně odstraněna, jelikož byla 
v rukou restaurátorů, kteří ji čistili a opravovali. Poté byla ihned insta-
lována zpět. 
Restaurování plastiky J. Vorla projednávala ZUŠ s panem starostou a 
chystá na tento účel věnovat výtěžek adventních koncertů.  Je ale také 
třeba vše ošetřit smluvně. Deska je na soukromém objektu, který se na-
víc v současné době nabízí k prodeji. Takže i tato záležitost je v jednání 
a věřím, že se dobrá věc podaří. 
Ad ON č. 15/2011: 
Nepořádek v parku u Jordánku a na vyhlídce je opravdu každodenní 
problém. Vše bylo již řešeno s panem ředitelem technických služeb, 
který byl vyzván k zajištění každodenního úklidu těchto problémových 
míst. Podle jeho vyjádření již byla frekvence úklidu opravdu zvýšena, 
ale neukázněná mládež někdy vítězí. 
Co se týče ulice Komenského, je to opravdu neutěšený stav. Město chce 
tuto záležitost řešit co možná nejrychleji, stejně jako ulici Bašteckou, 
ale ulice budou vyžadovat nejen nový povrch, ale zřejmě i novou ka-
nalizaci. V současné době probíhají intenzivní jednání mezi městem, 
projektanty a technickými službami, aby se vše podařilo řádně zmapo-
vat a připravit. Město Opočno mapuje i situaci s případnými dotačními 
tituly, které by nám umožnily získat finanční prostředky. 
K ostatním  připomínkám uvedeným ve Vašem článku se vyjadřovat 
nemohu,  jelikož mi to nepřísluší. To je věcí orgánů města. 
 

k d O   b y l a 
l u d m i l a   m O j ž í š O v á

3. ledna 2012 uplynulo 20 let ode dne, kdy zemřela Ludmila Moj-
žíšová, rehabilitační sestra, která podle mnoha odborníků přinesla 
v oboru zásadní zvrat. V Opočně prožila kus svého života, přesto 
je možné, že někteří čtenáři Opočenských novin její jméno neznají. 
Narodila se 25. října 1932 v Užhorodě. V Čechách žila nejprve v 
Opočně, pak v Praze. Pracovala jako zdravotní sestra a později 
asistentka na Fakultě tělesné výchovy a sportu. Zabývala se odstra-
ňováním funkčních poruch pohybového systému a vyvinula po-
stupně vlastní metodu. Zpočátku ji aplikovala na sportovce (jako 
zdravotník působila na řadě vrcholných soutěží včetně olympiády). 
Její metoda však přinesla další výsledky, jedním z nich byly úspě-
chy při léčení neplodnosti. Ludmila Mojžíšová se zapsala do zdra-
votnictví jako významná osobnost, její metody se používají dodnes. 
V roce 2002, kdy uplynulo 70 let od jejího narození, na Ludmilu 
Mojžíšovou vzpomínali někteří její spolupracovníci: 
Jiří Tichý z Hennerovy neurologické kliniky pražské Všeobecné fa-
kultní nemocnice: “Byla geniální tím, že dokázala uvažovat a pře-
mýšlet v souvislostech. Tak pomáhala i vrcholovým sportovcům. 
Věděla, že jejich problémy způsobuje jednostranný trénink." 
Profesor Stanislav Otáhal, který na Fakultě tělesné výchovy a spor-
tu UK v Praze s Ludmilou Mojžíšovou spolupracoval na problema-
tice dětské skoliózy: “Její životní práce je jedním z českých přítoků 
k novému pojetí moderní rehabilitace."
 “Ovšem nefunguje to bez účasti pacienta. Co si neodcvičí, to 
nemá," upozornil Stanislav Macháček, vedoucí pražského reha-
bilitačního oddělení Revmatologického ústavu. „Cviky paní Moj-
žíšové jsou jednoduché, snadno zapamatovatelné. Cvičí-li člověk 
denně alespoň patnáct minut, poleví či se velmi zmírní migrény, 
bolesti zad, problémy v podbřišku, které nás postihují od určitého 
věku skoro všechny.“
Na konci října 2002, v den jejích nedožitých narozenin, sloužil 
profesor doktor Tomáš Halík za Ludmilu Mojžíšovou v pražském 
kostele sv. Salvátora na Starém Městě zádušní mši. Přišlo tolik lidí, 
že se málem do kostela všichni nedostali…
Tolik aspoň krátké připomenutí Ludmily Mojžíšové, jejíž metoda 
pomáhala a pomáhá. A krátká připomínka vás čeká ještě v příštím 
vydání ON, které přinese popis jejích cviků.

dm

Kdo v srdci žije, neumírá ...
Dne 18. ledna a 13. března uplyne již 
5 smutných let od dne, kdy nás navždy 
opustila naše maminka, babička, paní 
Marie Trnovská a náš tatínek, dědeček, 
pan Zdeněk Trnovský z Opočna.
Kdo jste je znali, vzpomeňte s námi.

Stále vzpomínající dcera s manželem a vnučka a vnuk s rodinami.

l e d y   s e   p O h n u l y

Děkuji paní tajemnici Mgr. Renátě Černé, která reagovala na moje 
podněty v  ON 12 z 22. 9. a 15 z 24. 11. dopisem 1. 12. Protože její fun-
dované odpovědi jsou současně informací o zlomku práce městského 
úřadu, nabídl jsem je redakci ON k otisknutí.

Ivo Kašpar
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Od 23. 9. 2011 do 20. 12. 2011 probíhala v prostorách Mariánského 
kostelíku v Opočně výstava – výbor z tvorby Františka Kupky. Výsta-
va byla zahájena slavnostní vernisáží. Ukončení výstavy se ujala paní 
místostarostka Šárka Škrabalová při jednom z adventních koncertů 
základní umělecké školy. Při slavnostním projevu nechybělo poděko-
vání všem, kteří se na uspořádání výstavy podíleli, a byla zmíněna 
i čísla vypovídající o návštěvnosti výstavy. 
Na výstavu se přišlo podívat bezmála 1600 návštěvníků. Z toho 
kolem 600 návštěvníků bylo z řad žáků základních škol z Opočna 
i okolí. Ohlasy ze strany návštěvníků byly z drtivé většiny pozitivní, 
i když zazněla i některá slova kritická. Z těch nezbývá než se poučit při 
pořádání dalších akcí, které budou rozhodně následovat. Vždyť výsta-
va obrazů byla první akcí z celého pásma projektu Návrat Františka 
Kupky domů.
Dovolte mi, abych na tomto místě i já poděkovala všem organizáto-
rům, sponzorům a lidem z řad veřejnosti, kteří nám pomohli výstavu 
uskutečnit. Velké poděkování patří paní Boženě Tymichové, díky kte-
ré mohla být výstava otevřena pro veřejnost v tak rozsáhlém časovém 
úseku a která se zhostila své role pořadatelky výstavy bravurně. Vý-
stavu vždy poutavě pro návštěvníky uvedla a těm, kteří byli z obrazů 
Františka Kupky na první pohled rozpačití, pomohla proniknout do 
hlubšího významu těchto jedinečných děl. Poděkování patří i paní 
Heleně Fáberové, která byla také vždy připravena a ochotna pomoci. 
Věřím, že pokud se na naše počínání dívá pan František Kupka z vý-
tvarného nebe, je rád, že se v jeho rodném městě podařilo zorganizo-
vat tuto výstavu a že nám i nadále bude držet palce v našem počínání.

Mgr. Renáta Černá, tajemnice

k u l t u r a   v   O p O č n ě   2 0 1 1

Koncerty ZUŠ, ZŠ, Opočenské besedy, Karlovarský skřivánek, Por-
cinkule, řemeslné trhy, čarodějnice, dětský den, karnevaly, turnaje, 
Rybova vánoční mše, Mikuláš, výstavy, divadla. To vše se dá zahrnout 
do jednoho pořádně velkého koše opočenské kultury. Ráda bych se 
u každé z akcí zastavila, popovídala o ní, rozebrala ji od A do Z, ale 
bohužel tolik místa nemám a noviny by nestačily. Všechny tyto akce 
pořádá město Opočno, organizace, spolky, školy i instituce, které 
působí v našem městě. Všem bych chtěla za jejich práci, kterou pro 
Opočno dělají, poděkovat. Už vím, že nejlepší kultura je opravdu ta, 
kterou si děláme sami. Je to tak. V loňském roce jsem do Opočna po-
zvala jedno z pražských divadel. Chtěla jsem, abyste se všichni bavili 
a setkali se známými herci, které vídáte pouze v televizi. Ovšem, opak 
byl pravdou. Zjistila jsem z vašich e-mailů, že toto nebyl váš šálek kávy. 
Naopak, pak naši divadelníci zahráli jednu ze svých her a úspěch byl 
na místě. Plný sál lidí. Přišly další koncerty a sál byl opět plný. Každý 
z vás si máte možnost vybrat to, co je vám blízké a co máte rádi. Někdy 
jste měli i problém se rozhodnout, kterou akci si vybrat. Dostala jsem 
od vás i poučení, že nesmíme dělat tolik akcí hned za sebou. Já o tom 
vím, ale mám radost, když máte kam jít a nemusíte sedět doma. Chci 
všem organizacím, spolkům i institucím za jejich obětavou práci po-
děkovat. Každý ví, že většina z těchto lidí dělá všechny aktivity ve svém 
volném čase. Také vím, že je náročná i organizace, a i přesto se o kul-
turní život ve městě staráte skvěle. Kdykoliv potřebuji já vaši pomoc 
při některé kulturní akci, vždy pomůžete. Děkuji vám všem a těším se 
na další společnou práci ve městě. 

místostarostka Šárka Škrabalová

Zápis do 1. ročníku ZŠ Opočno
se koná v pátek 20. ledna 2012

v budově č.p. 4 na Trčkově náměstí (u kostela).
Vezměte s sebou rodný list dítěte, občanský průkaz a obuv 

na přezutí.
Mgr. Jan Hrnčířová, ředitelka školy

  Za celý kolektiv Mateřské školy v Opočně přeji všem čtenářům
   Opočenských novin do nového roku 2012 pevné zdraví, 

   hodně lásky a radosti a  také nějaké to štěstíčko.
Bc. Hana Kubalová, ředitelka MŠ

k a l e n d á ř   a k c í   —
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                 neděle 8. ledna od 15 hodin v KND

— DiVaDéLKO baTOLe 
 “O DRaKOVi”
 Vstupné 20 Kč.

 pátek 20. ledna od 18 hodin v KND 
— ženy jeDnOHO MUže
 Divadelní představení divadla Blik - Cvak z Jaroměře.
              Vstupné 60 Kč.
                 
 sobota 21. ledna od 20 hodin v Hotelu Holub

— HaSiČSKý PLeS
 Hraje skupina Elastic.

 středa 24. ledna od 18 hodinv KND 
— nOVOROČní KOnCeRT ZUŠ
 Pořádá ZUŠ Opočno.

 pátek 27. ledna od 20 hodin v Hotelu Holub
 TJ Sokol vás zve na 

— SOKOLSKý PLeS
 K poslechu a tanci hraje skupina Pokrok, program a
 občerstvení zajištěno.
 Vstupné 100 Kč, předprodej Elektro Zlatka.

 neděle 8. ledna od 17 hodin v Hotelu Holub
— TaneČní PRO POKROČiLé
 6 lekcí + závěrečný večírek
 Cena za pár je 1 400 Kč.

inzerce



f a n t a z í r O v á n í   s e   s t a l O   j e h O 
v e l i k O u   v á š n í

Na konci listopadu připravil Opočnu velké překvapení Jakub Stojan, kte-
rý si přivezl 1. místo z literární soutěže. O jeho vítězství psal Rychnovský 
deník, článek, rozhovor i vítěznou práci jsme chtěli zveřejnit už v pro-
sincovém vydání ON, nevešlo se. Přinášíme je tedy nyní a připojujeme 
novoroční přání. Přejeme nám všem, aby politikové na všech úrovních 
měli vlastnosti, které Jakub očekává od dobrého prezidenta. A pokud je to 
přání nesplnitelné, pak aspoň hodně mladých, kteří mají stejně jasno jako 
Jakub. Třeba se jim podaří „udělat jasno“ i jinde.
Rychnovský deník, 25. 11. 2011
Opočno to Pardubicím pořádně natřelo. To by asi napadlo každého, kdo 
by zběžně pohlédl na výsledkovou listinu Pardubických střípků 2011. Ale 
jedná se o literární soutěž, takže hodnocení bude střízlivější. Jakub Stojan 
z Opočna získal 1. místo, šest dětí z Pardubic se podělilo o 2. a 3. Celkem 
soutěžilo 149 prací, v Jakubově kategorii 17.
Soutěž vyhlašovalo Středisko východočeských spisovatelů a Krajská 
knihovna Pardubice, devítiletý Jakub byl zařazen do 1. kategorie. Zatím-
co u většiny soutěžících porota, ve které seděl třeba spisovatel Lubomír 
Macháček, váhala a většinou udělovala 1. místo dvěma adeptům, u Jaku-
ba prý nebylo o čem přemýšlet. „Neuvěřitelná slovní zásoba, vkládáme 
do něho velké naděje,“ zaznělo při konečném verdiktu. Zajímavé je, že 
malé dílko vůbec nevznikalo kvůli soutěži, o Jakubově účasti rozhodovala 
jedna náhoda za druhou.
Na začátku bylo čtení. Olga Stojanová patří mezi matky, které dětem 
čtou odmalička, ale to není náhoda, to je zásluha. Náhody přišly potom. 
První je ta, že žijeme v době magnetek. Magnetky s písmenkovou abece-
dou měli u Stojanů na ledničce, Jakubův starší bráška Martin se každou 
chvilku ptal, jak se které písmenko čte. „A když mu byly tři roky, šli jsme 
po městě a on mi přečetl nadpis na plakátu. Byla jsem docela v šoku,“ při-
znává Olga Stojanová. Takže když Jakub ve čtyřech letech četl, už ji to 
nepřekvapilo, věděla, že ho měl v parádě Martin. 
Jakuba čtení bavilo, brzy začal tvořit. Ještě než šel do školy, psal příběhy, 
básničky, nejdřív ručně, pak odněkud vytáhl maminčin starý psací stroj. 
Většinou psal jen tak, ale občas měl k psaní důvod. „To když psal odpust-
ky,“ vysvětluje maminka. „Jakmile měl nějaký průšvih, dal nám před lož-
nici dopis. Tam napsal, abychom se nezlobili, a připojil básničku.“
Ale zpět k náhodám. Jakub má spoustu kamarádů a kamarádek, někdy si 
jeho výtvory čtou společně na ulici. Náhodou touto ulicí chodí Božena Ty-
michová, autorka dvou pohádkových knížek. Tím, co jí děti přečetly, byla 
nadšená. A náhodou věděla od vedoucí opočenské knihovny o vyhlášené 
literární soutěži, zanesla tedy příběh do knihovny. V knihovně ruční text 
přepsali a vedoucí Radka Mecnerová jej odeslala do soutěže. 
V polovině listopadu jel Jakub na vyhlašování výsledků. Když se ho dnes 
zeptáte, zda vítězství čekal, odpověď je spontánní: „To teda né!!!“ Z ceny 
měl radost, jen ho mrzelo, že nevyhrály také kamarádky, které se soutěže 
zúčastnily a byly na předávání s ním. A co přinese budoucnost? Porota 
do něho vkládá velké naděje. Rodiče? „Kartářka mi řekla, že o něm ještě 
uslyšíme. Tenkrát jsem odpověděla - hlavně aby to nebylo v černé kronice. 
Když vyhrál, tak jsem si na to vzpomněla,“ směje se Olga Stojanová. Ja-
kub má jasno, chtěl by být spisovatelem. „Nejvíc mě baví vymýšlení růz-
ných zápletek,“ svěřuje se nadějný autor. Zdá se, že nebude nikdy patřit 
mezi ty, kterým dochází fantazie.                                                                           dm

jaké místo jsi čekal?
Žádné. Vůbec mě nenapadlo, že bych se mohl umístit.
Takže překvapení a radost?
No určitě. Jen mi bylo líto, že se nedostaly i kamarádky.
jako malý jsi prý měl rád Ferdu mravence nebo Povídání 
o pejskovi a kočičce. Co dnes?

Čtu všechno. Teď zrovna Děti z Bullerbynu. A taky knížku 365 
pohádek na dobrou noc, každá je na jeden den.
V knihovně mi prozradili, že si půjčuješ i kuchařky. To po-
dle nich vaříš?
Ne, vařím s babičkou. Ale číst v kuchařkách mě baví, občas ně-
který recept ukážu mamce, že by to mohla uvařit.
Tak to má mamka určitě radost! Píšeš i básničky. jak ses 
dostal k nim?
Kromě krátkých básniček mám hrozně rád Kytici. Tu už odma-
lička, líbí se mi i film.
básničku jsi zařadil i do soutěžního textu, teď otázky 
k němu. Proč Skotsko?
Proč ne? Důležitá je zápletka, můžu ji klidně umístit třeba do 
Vesmíru. A o Skotsko nejde, jde o Lochnesskou příšeru.
Kde bereš jména? bradonosa chápu, ale co třeba Vylze-
gat?
Jména si vymýšlím a musí dobře znít. Zkuste si to říct – Vylze-
gat.
Souhlasím. a teď další: Vilém ochočil příšeru, ale Ty jsi ho 
hned posadil na místo prezidenta. Myslíš, že chytit příše-
ru stačí, aby se člověk stal prezidentem?
Ale tam nešlo o chycení. Jediný ze všech se nebál a chtěl něco 
udělat. Ne pro sebe, ale měl starost o jezero. Nejdřív mu nikdo 
nevěřil, ale on měl pravdu a přesvědčil je. Na příšeru šli přece 
společně. Byl nejchytřejší a nemyslel jen na sebe.
Chápu, to jsou vlastnosti dobrých prezidentů. jenže sot-
va mu příšeru někdo ukradl, začali ho poddaní nenávidět. 
Copak nemohl zůstat dobrým prezidentem i po té kráde-
ži?
Příšera už nebyla příšera. Byla ochočená a jmenovala se Alie. 
V pohádce je napsáno, že ji měl Vilém ve svém znaku. Tak to 
přece znamená, že Alie nebyla obyčejná, znamenala stát. A 
když si ji Vilém nechal ukrást, tak všechny zklamal.
Když Tě poslouchám, shoduji se s porotou i s kartářkou. 
Zatím jsi psal jednostránkové věci. Pustíš se do něčeho 
většího?
Teď mám úkol do školy. Je to úkol navíc, jen pro ty, které baví 
psaní. Máme napsat pohádku na pět stránek a musí v tom být 
básnička. 

O čem pohádka bude, na to jsme se Jakuba neptali. Je žákem 4. třídy ZŠ 
Opočno, učí ho Jaroslava Pachovská. Kdyby si v novinách přečetla, o čem 
pohádka bude, nemohla by se už těšit na překvapení. Hezká překvapení 
má rád každý a je možné, že Jakub jednou překvapí nás všechny. 

 Dana Marková

l O c n e s s k á   p ř í š e r a

Ve Skotsku u jezera Locnes žil rybář jménem Vilém Bradonos. Nebyl ani 
moc bohatý, ani moc chudý. Všichni, co ho znali, ho měli rádi, dokud v je-
zeře Locnes locnesák neboli majitel jezera nevysadil Locnesskou příšeru. 
Vilém se nebál té obrovské stvůry a tak řekl: „Já se jí bát nemusím, žiju tu 
spoustu let a pokusím se jí ulovit“. Všichni říkali, že je to blázen, ale on 
nevnímal jiné, kteří neocenili jeho starost o jezero. Jeho přítel jménem 
Radim Vylzegat mu radil: „Vílo, ona jde chytit na uzené nebo jiné maso“. 
A Vilém se zeptal: „Jak to víš?“ Radim řekl: „No já jednu choval. A ta měla 
ráda uzený.“  Najednou tam přišla Tereza Panská a vmísila se do rozhovo-
ru: „Kluci, kluci, vy nevíte, že ona má ráda býlí?“ Ale Radim se naštval a 
řekl: „Jó, ona jó? Co když to je on nebo ten?“ Tereza se s  Radimem začala 
hádat, že je to ona, a Radim, že je to on – bla, bla, bla. A pak tam přišel Kuba 
Okonos a změnil návrhy na ono. Pak začaly přípravy. Koupilo se maso, 
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býlí a nějaká rybářská výbava. Pak šli k rybníku a chytali locnesskou pří-
šeru. Ale najednou se nad vodou objevila hlava locnesky a řekla: „Já jsem 
Alie a vy? Prosím, jsem hodná a nic vám neudělám.“ Vilém tedy nechytal 
ji, ale naopak o ni pečoval. Krmil ji a ochočil si ji a lidi se na ni chodili dívat 
a říkali: „ten Vilém je šikula“ nebo „ten Vilém je mistr ryb“.  Viléma posa-
dili na prezidentovo místo. Ale jednoho dne mu ukradli jeho Alie, kterou 
měl ve svém znaku. Pak ho poddaní začali nenávidět, ale Tereza a Radim 
s Kubou mu chtěli pomoci. Tak začala honba za zlodějem locnesky. 
Tak ti naši přátelé cestovali po celé zemi, ale zloděje ne a ne najít. Tak za-
čali ztrácet naději, ale moudrý šaman Stará Bota jim to řekl takhle:

 „Nevzdávejte naději, štěstí při vás stojí,
každý zlodějíček něčeho se bojí.
Však tam, kde se nevyznáš, a on jako rys,
tak tam mu do oka nejlíp vlítne hnis.

On vás nevidí a vy jeho jo, tak natáhněte nohu,
šup a spadnul na zem a děkujeme Bohu,
má zlomenou nohu.
Pak svažte ho a ptejte se na vše, co hledáte,
pokud vám lhát bude, tak můžete hádat se.“

Vilém a kamarádi se dostali do skladu pomocí kouzla šamanova a slyšeli 
hlasy. Ty říkaly: „Zítra vám dám tu locnesku do jezera a vy mi zaplatíte.“ 
Ale odvážný tým tedy vyšel v určitou dobu k jezeru Bebenes a čekal. Na-
jednou přijel kočár s Bebenesem a se zlodějem. Chtěli si předat věci, ale 
najednou zjistili, že je locneska pryč. Tým ji dostal do jezera Locnes a tak 
vše dobře dopadlo.

Jakub Stojan, Kodymova 57, 517 73  Opočno, 
9 let, ZŠ Opočno, 4. třída 

v ý z n a m n á   v ý r O č í   m ě s t a   O p O č n a
  v   r O c e   2 0 1 2

Město Opočno si připomene v roce 2012 řadu výročí, která se vztahují 
nejen k významným osobnostem, ale i k místním sdružením, tradičním 
akcím, či stavbám, které můžete vidět v Opočně dodnes. Proto jsme si 
dovolili vypsat alespoň některá z nich, která bychom vám chtěli na tomto 
místě připomenout. Některá jsou známá, jiná méně a možná vás některá 
i překvapí.

20. výročí úmrtí terapeutky Ludmily Mojžíšové    
(3. 1. 1992) 
30. výročí založení Mysliveckého sdružení Opočno – Přepychy  
(12. 3. 1982)
140. výročí  výsadby lip na Trčkově náměstí    
(13. 4. 1872)
55. výročí úmrtí Františka Kupky v Puteaux  
(24. 6. 1957)
275. výročí tradiční poutě Porcinkule     
(2. 8. 1737) 
120. výročí úmrtí Františka Zdeňka Skuherského    
(19. 8. 1892)
70. výročí transportu opočenských občanů do Terezína   
(18. 12. 1942)
445. výročí postavení kostela Nejsvětější Trojice na Trčkově náměstí 
Vilémem Trčkou z Lípy 
(1567)
410. výročí postavení panské míčovny a letohrádku  
(1602)

370. výročí plenění města Opočna císařskými a švédskými vojsky 
(1642)
65. výročí založení hokejového oddílu Sokol Opočno, později TJ Spartak 
Opočno 
(1947)
20. výročí obnovení činnosti Opočenské besedy 
(1992)
Více o těchto výročích naleznete na www.opocno.cz

Bc. Pavel Anděl, vedoucí IC
Martina Havlíková, DiS., pracovnice IC

  — H O K E J O V É  z á p a s y

m u ž i   –   k r a j s k á   l i g a

13. kolo - 7. prosince
HC Opočno - BK Nová Paka 3:7 (1:4, 1:3, 1:0) 
14. kolo - 11. prosince
Stadion Nový Bydžov - HC Opočno 0:1 (0:0, 0:0, 0:1) 
15. kolo - 14. prosince
HC Tambor Dvůr Králové - HC Opočno 7:2 (3:1, 3:1, 1:0) 
16. kolo - 18. prosince
HC Opočno - SK Třebechovice 1:4 (0:1, 1:2,0:1) 
17. kolo - 21. prosince
HC Jaroměř - HC Opočno 11:2 (3:0, 4:1, 4:1) 

j u n i O ř i   –   k r a j s k á   l i g a

14. kolo - 10. prosince
HC Dvůr Králové/Náchod II. - HC Opočno 5:2 (2:1, 2:1, 1:0) 
15. kolo - 17. prosince
HC Opočno - HC Lomnice 3:12 (1:3, 1:5, 1:4)
16. kolo - 22. prosince
HC Nová Paka/Jičín - HC Opočno 5:2 (1:1, 2:0, 2:1) 
17. kolo - 27. prosince
SK TŘEBECHOVICE - HC OPOČNO 3:4 (0:0, 2:0,1:4) 

d O r O s t   –   k r a j s k á   l i g a

13. kolo - 9. prosince
HC Opočno - TJ Sp. Nové Město 12:1 (7:1, 1:0, 4:0) 
14. kolo - 11. prosince 
HC Nová Paka/Jičín - HC Opočno 2:8 (0:4, 2:2, 0:2) 
15. kolo - 15. prosince
St. Nový Bydžov - HC Opočno 3:12 (1:4, 2:4, 0:4)
17. kolo - 23. prosince
HC Opočno - HC Náchod 10:1 (2:1, 5:0, 3:0) 

s t a r š í   ž á c i   –   k r a j s k á   l i g a

14. kolo - sobota 10. prosince
HC Dvůr Králové/Náchod - HC Opočno 9:2 (1:2, 5:0, 3:0) 
1. kolo nadstavbové části - 17. prosince
HC Opočno - HC Poděbrady 7:4 (2:1, 3:0, 2:3) 

m l a d š í   ž á c i   –   k r a j s k á   l i g a

14. kolo - 10. prosince
 HC Dvůr Králové/Náchod - HC Opočno 6:4 (4:2, 0:2, 2:0) 

p ř í p r a v k a   2 0 0 2   –   k r a j s k á   l i g a

11. prosince ve Dvoře Králové
HC Opočno - HC Krkonoše I. 6:15 (2:7, 3:1, 1:7) 
HC Opočno - HC Dvůr Králové/Náchod 3:11 (0:5, 1:2, 2:4) 
18. prosince v Třebechovicích
HC Krkonoše II. – HC Opočno 12:6 (4:1, 5:2, 3:3) 
HC Opočno – SK Třebechovice 5:10 (2:3, 0:4, 3:3) 



HC Opočno – TJ Loko Č. Třebová 3:1 

Konečné pořadí: 1. HC Opočno, 2. HC Nová Paka/Jičín, 3. HC Sp. Choceň, 
4. TJ Sp. Nové Město, 5. TJ Loko Česká Třebová, 6. HC Dvůr Králové/Ná-
chod
Nejmladší hráč - Filip Bundal (Opočno), nejlepší brankář - Pavel Prokůpek 
(Dv.Králové/Náchod), nejlepší střelec – Tomáš Řezníček (N.Město), nejlepší 
hráč - Jan Trejbal (N.Paka/Jičín)

pátek 30. prosince – turnaj starších žáků
Turnaj se hrál systémem každý s každým na 3x12 minut čistého času. Naši 
hráči po dvou těsných prohrách v posledním zápase remizovali s HC Podě-
brady a na samostatné nájezdy byli úspěšnější, to jim však na lepší než koneč-
né 4. místo nestačilo.
Výsledky jednotlivých zápasů:
HC Opočno – TJ Sp. N. Město 1:2 
HC Nová Paka/Jičín - HC Opočno 3:2 
HC Opočno - HC Poděbrady 3:2 po samostatných nájezdech
Poděbrady - N. Paka/Jičín 0:3, N. Město - Poděbrady 0:1, N. Paka/Jičín - N. 
Město 2:1
Konečné pořadí:
1. HC Nová Paka/Jičín
2. HC Poděbrady
3. TJ Sp. N .Město n.M.
4. HC Opočno
Závěrem bychom chtěli poděkovat místostarostce Opočna paní Šárce Škra-
balové, která se ujala spolu se zástupci HC předávání cen na výše uvedených 
turnajích a samozřejmě všem sponzorům: město Opočno, AP Stavby, Coca 
Cola, MADOS, MUDr. Helena Novotná, Deva-Nutricia Nové Město n. M., 
Martin Holeček - pneuservis, Jaroslav Debnár, Ing. Václav Prokop, Cukrova-
ry TTD, MADOS, Vlastimil Lelek - hasící přístroje, Penopol.cz, FR Trading, 
Mlékárna Hlinsko a Bohemilk Opočno.       

v í t ě z n ý   t u r n a j   d O r O s t u 
v   k u t n é   h O ř e

Ve středu 28. prosince se naši dorostenci zúčastnili slušně obsazeného turna-
je v Kutné Hoře, kde startovala mužstva HC Sršni Kutná Hora, HC Opočno, 
HC Benátky nad Jizerou, HC Stadion Nový Bydžov.
V prvním utkání jsme 4:3 přehráli výborně hrající Benátky n. J. Ve druhém 
zápase jsme porazili Nový Bydžov 5:2, třetí utkání bylo vyvrcholením celého 
turnaje - o první místo jsme se utkali s domácími borci. Hned ve druhé minutě 
otevřel skóre D. Hrudík, ale to bylo z naší strany na delší dobu vše. Pak si vzal 
slovo soupeř a po třech parádně sehraných akcích jsme prohrávali 1:3. Když 
už se zdálo, že je vše rozhodnuto, zavelel k obratu Daniel Trubač a o 2 mi-
nuty později po hokejové parádě vyrovnal Pepík Wolf. Opařený soupeř se už 
k ničemu nedostal a nám remíza stačila k vítězství v turnaji. Kromě vítězství 
jsme brali i dílčí ocenění. Nejlepším obráncem turnaje byl zvolen s velkým 
přehledem hrající Michal Novák.

Jaroslav Kašpar – vedoucí mužstva
Podrobnější informace získáte na internetových stránkách

www.hokej.opocno.cz
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m i n i h O k e j   2 0 0 3

10. prosince v Opočně
HC Opočno - HC Wikov Hronov 5:4 (2:1, 3:1, 0:2) 
HC Opočno - SK Třebechovice 6:3 (2:0, 1:1, 3:2) 

m i n i h O k e j   2 0 0 4

Vánoční turnaj v České Třebové
HC Opočno - HC Choceň 9:1 
HC Opočno - TJ Česká Třebová 6:2 
HC Opočno - HC Slovan Moravská Třebová 12:0 
V tomto Vánočním turnaji jsme obsadili 1. místo a s radostí si přivezli 
domů pohár a zlaté medaile.

v á n O č n í   t u r n a j   v   O p O č n ě

O vánočních prázdninách uspořádal 
HC Opočno za podpory Královéhra-
deckého kraje
tradiční turnaje nejmladších hokejo-
vých nadějí.

středa 28. prosince 2011 - turnaj minihokeje 2003
Naši hráči po dvou jasných vítězstvích utrpěli jednu těsnou prohru, která je 
odsunula na konečné druhé místo.
HC Opočno - Orli Lanškroun 11:0 
HC Opočno - Hokej Uh. Ostroh 15:0 
HC Opočno - Slavoj Popovice 3:4 
Ostatní zápasy: Orli Lanškroun - Hokej Uh. Ostroh 6:0, Orli Lanškroun - Sla-
voj Popovice 1:13, Slavoj Popovice - Hokej Uh. Ostroh 20:1
Konečné pořadí: 
1. Slavoj Popovice
2. HC Opočno
3. Orli Lanškroun
4. Hokej Uherský Ostroh

středa 28. prosince 2011 - turnaj přípravek 2002
Jeden vítězný zápas stačil našim hráčům pouze na konečné 3. místo.
HC Opočno - Orli Lanškroun 0:9 
HC Opočno - Hokej Uh.Ostroh 6:5 
HC Opočno – TJ Loko Č.Třebová 4:8 
Ostatní zápasy: Orli Lanškroun - Hokej U. Ostroh 7:3, Orli Lanškroun - Loko 
Č. Třebová 4:3, Loko Č. Třebová - Hokej U. Ostroh 14:4
Konečné pořadí: 
1. Orli Lanškroun
2. TJ LOKO Č. Třebová
3. HC Opočno
4. Hokej Uherský Ostroh

čtvrtek 29. prosince - turnaj minihokeje 2004
Svůj turnaj sehráli i naši nejmladší hokejisté. S vyrovnanými soupeři odehrá-
li těžká utkání a krok za krokem směřovali k vítězství v turnaji. Pochvalu si 
zaslouží celý tým za stoprocentní nasazení, obětavost a disciplínu. Velkou 
zásluhu na našem úspěchu měl a jistotou byl gólman Jára Serbousek. 
Výsledky našich hráčů:
HC Opočno - HC Dvůr Králové/Náchod 6:2 
HC Opočno - TJ Sp. N. Město 4:3 
HC Opočno - HC N. Paka/Jičín 3:2 
HC Opočno - HC Sp. Choceň 4:2 

Příští číslo vyjde 2. 2. 2012 — Uzávěrka 24. 1. 2012 v 15 hodin


